隔声屏障简介

介绍：在声源和接收者之间插入一个设施，使声波传播有一个显著的附加衰减，从而减弱接收者所在的一定区域内的噪声影响，这样的设施就称为隔音墙。 　　

隔音墙材质选用技术指标：隔音墙材料选用总的原则是降噪效果性能良好、结构安全可靠、材料价格经济、安装成本低、经久耐用、使用寿命长、景观协调、美观大方等方面。

具体说明如下： 　　

隔声量大：平均隔声量应不小于35dB； 　　

吸声系数高：平均吸声系数应不小于0.84； 　
耐侯耐久性：产品应具有耐水性、耐热性、抗紫外线、不会因雨水温度变化引起降低性能或品质异常。产品采用铝合金卷板、镀锌卷板、玻璃棉、H钢立柱表面镀锌外理防腐年限在15年以上。 
美观：可选择多种色彩和造型进行组合，与周围环境协调，形成亮丽风景线。 　　
经济：装配式施工，提高工作效率，缩短施工时间，可节省施工费及人工费。 　　
方便：与其它制品并行安装，易维修，更新方便。 　　
轻便：吸音板系列产品具有自重轻特点，可减轻高架轻轨、高架路的承重负荷，可降低结构造价。 　　
防火：采用超细玻璃棉，由于其熔点高，不可燃，完全满足环保和防火规范的要求。 　　（9）高强度：结合我国各地区不同的气候条件，在结构设计时充分考虚风荷载。通过生产线压制凹槽增加强度。 　　
防水、防尘：材料设计时充分考虑防水、防尘，在扬尘或淋雨环境中其吸声性能不受影响，构造中已设置排尘排水措施，避免构件内部积水。微穿孔共振空腔吸声在淋雨环境中吸声性能不受影响，针对中低频降噪特别明显。 　　

耐用：产品设计已充分地考虑了道路的风载、交通车辆的撞击安全和全气假的露天防腐。产品采用铝合金卷板、镀锌卷板、玻璃棉、H钢立柱表面镀锌处理。在质保期内不腐蚀、不变型、吸声、隔声效果不降低。 　　
隔音墙即是声源和接收者之间插入一个设施，使声波传播有一个显著的附加衰减，从而减弱接收者所在的一定区域内的噪声影响。 　　
产品特点： 隔音墙有3米左右普通高度的，也有高达9米以上的；有安装在高架、轻轨上的，也有安装在铁路沿线、高速路路肩的；有轻轨上的全封闭屏障，也有跨度近20米的高架路面全封闭等等；有普通金属结构的，也有砖混结构的；每种隔音墙的高度不同、安装地点不同，它的结构、基础设置还是有很大的差异的，特别是在钢结构和基础设计部分。 　　产品种类： 　　交通隔音屏障、设备噪音衰减隔音屏障、工业厂界隔音屏障。（尺寸、规格根据客户需求定制） 　　
性 能： 　　隔音墙的减噪量与噪声的频率、屏障的高度以及声源与接收点之间的距离等因素有关。
 隔音墙的减噪效果与噪声的频率成分关系很大，对大于2000Hz的高频声比800一1000Hz左右的中频声的减噪效果要好，但对于25Hz左右的低频声．则由于声波波长比较长而很容易从屏障上方绕射过去，所以效果就差。 　　通常，隔音墙对高频声可降低l0—15dB。隔音墙的高度，可根据声源与接收点之间的距离设计，屏障的高度增加一倍，则其减噪量可增加6dB，为了使屏障的减噪效果较好，应尽量使屏障靠近声源或接收点。 　　
应 用： 　　适用于高速铁路、高速公路、高架桥、轨道交通、发电站、医院、学校、工业企业建筑施工工地等多种声学环境噪声治理的降噪产品。

  欢迎广大各建筑设计院，建筑安装企业，设备生产厂家与金标网栏公司合作，共同打造宁静舒适的健康环境。

                窗体顶端

Noise barriers profile
Description: to insert a facility between the sound source and receiver, the sound wave propagation have a significant additional attenuation, thereby weakening a certain area of ​​the receiver is located within the noise impact, such facilities are referred to as noise walls.
  
The noise wall material selection and technical indicators: noise wall material selection, the general principle is the noise reduction effect of good performance, safe and reliable structure, material prices and economic, low cost of installation, durability, long life, landscape coordination, and beautiful.

Specified as follows:
Sound insulation of large: the average sound insulation should be not less than 35dB;
The absorption coefficient is high: the average absorption coefficient should not be less than 0.84;
Weather durability: the product should have the water resistance, heat resistance, UV resistance, and not caused by rain water temperature to reduce the performance or quality of the exception.Aluminum alloy coil, galvanized coil, the grounds outside the glass wool, H steel column surface galvanized anti-corrosion useful life of more than 15 years.
Appearance: choose a variety of colors and shapes to be combined, coordinated with the surrounding environment, the formation of scenery line.
Economy: the prefabricated construction, improve work efficiency, shorten the construction time can save construction costs and labor costs.
Convenient: in parallel with other products to install, easy maintenance, and easily updated.
Light: sound-absorbing board products with a light weight characteristics, to reduce the load-bearing load of the elevated rail, elevated road, which reduces the structural cost.
Fire: The Superfine glass wool, because of its high melting point, non-combustible, fully meet the requirements of environmental protection and fire code.(9) High strength: the combination of different climatic conditions, to fully test the virtual wind loads in structural design.Through the production line to suppress grooves for added strength.
Take full account of waterproof, dustproof, waterproof, dustproof: material design and the sound absorption performance is not affected, construct a row of dust and drainage measures to avoid the components internal water in the dust or rain environment.Microperforated resonance cavity sound absorption and sound absorption performance is not affected in a rain environment, targeted at the low-frequency noise is particularly evident.
Durability: the product has been designed to fully consider the road wind load, impact safety of transport vehicles and gas-wide false open-air anti-corrosion.Aluminum alloy coil, galvanized coil, zinc coated glass wool, H steel column.Corrosion within the warranty period, the same type, sound absorption, sound insulation effect is not reduced.
Noise walls, that is to insert a facility between the sound source and the receiver, so that the sound wave propagation to a significant additional attenuation, and thus weaken the influence of noise in the receiver is located within a certain area.
Features: noise walls about three meters of ordinary height of the, up to nine meters or more; installed on an elevated, light rail, also have to install along the railway line, high-speed road shoulder of; have light rail on the fully enclosed barrier, also have spannearly 20 meters of elevated road completely closed, and so on; ordinary metal structure, a brick structure; each noise wall height, the installation location is different, its structure, basic settings have a lot of difference, especiallyis part of the steel and foundation design.Product Type: Traffic noise barriers, equipment noise attenuation, noise barriers, noise barriers on the industrial plant sector.(Dimensions, specifications according to customer demand)
Factors related to performance: the amount of noise reduction of noise walls and noise frequency, the distance between the barrier height as well as the sound source and receiver points.
 Noise walls, noise reduction and noise frequency components IF the sound of about 800 to 1000Hz noise reduction greater than 2000Hz high frequency sound better, but the low-frequency sound of about 25Hz.Due to the acoustic wavelength is long and very easy to top of the diffraction from the barrier in the past, so the effect of backward.Typically, noise walls can reduce high-frequency sound l0-15dB.Noise wall height, according to the design of the distance between the sound source and receiver points, barrier height doubled, the noise reduction amount can be increased 6dB should be enabled in order to make better the noise reduction effect of the barrier, the barrier close to the soundsource or receiver point.
Applications: Suitable for high-speed railways, highways, viaducts, rail transport, power stations, hospitals, schools, industrial enterprises in the construction site and other noise reduction products of the acoustic environment noise control.
  Welcome Architectural Design, construction and installation enterprises, equipment manufacturers, with the gold standard fencing companies together to create a quiet, comfortable and healthy environment.
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